



HOW DOES HDI PROPOELIX™ HELP YOU TO INCREASE YOUR IMMUNITY AND OTHER BENEFITS

When facing COVID-19, in addition to taking personal protective measures to avoid coming into contact with the source of the disease as much as possible, many health experts brought up the need to maintain healthy lifestyle and improving immunity. Generally, the strength of an individual's immune system largely determines the ability to fight off diseases. During this pandemic period when the whole nation is fighting the virus, enhancing individual immunity is a more direct and effective method of disease prevention and treatment.

PROPOELIX™ is made from pure propolis. Bees use propolis to guard against infections and keep out bacteria from their hive. Humans have also been using propolis for centuries to treat illnesses and improve human health.

Powerful natural antioxidant and immune system booster

PROPOELIX™ is active against a wide range of oxidants and free radicals. It supercharges your immune system and prevents you from falling sick.

Anti-aging

It contains up to 50 different types of flavonoids which slow down cell degeneration and encourage tissue renewal.

Natural antibiotic

Unlike synthetic drugs which are often toxic to the body, **PROPOELIX™** is 100% safe. **PROPOELIX™** supports the body's natural ability to heal and fight infections.

Anti-inflammatory, anti-bacterial & anti-fungal

PROPOELIX™ reduces inflammation and combats infections of the skin, nose, ear and throat. It has strong anti-bacterial properties and works well when combined with antibiotics. **PROPOELIX™** is also effective against Candida - the most common type of yeast infection found in the mouth, intestinal tract, vagina and other mucous membranes.

Anti-cancer

PROPOELIX™ can help fight cancer: by preventing the growth of new blood vessels that feed the growth of cancer cells particularly those found in the breasts, lungs, brain and prostate; by preventing the spread or metastasis of cancer from one organ to another; by

reducing the unbearable side effects of chemotherapy such as mouth ulcers and fatigue. It also reduces the toxicity of chemotherapy drugs which typically damage other organs such as the heart, kidneys and lungs.

Dramatically increases platelet count in Dengue fever patients

Studies have shown that **PROPOELIX™** is able to reduce the length of hospital stay of Dengue Fever patients by up to 70%.

Pure & potent

PROPOELIX™ is extracted using unique proprietary technology. This removes all the waxes and resins in raw propolis, leaving behind beneficial flavonoids, flavones and polyphenols in their purest form. These are usually lost in other extraction processes.

Powerful antioxidant

PROPOELIX™ has an unbelievably high ORAC value of 21,921 $\mu\text{mol TE} / \text{gram}$. That's more than double all other propolis supplements sold in the market today. In fact, one bottle of **PROPOELIX™** has the total ORAC value of 17kg of broccoli.

Superblend

PROPOELIX™ is a "superblend" of Poplar and Baccharis propolis originating from different geographical regions. These two types of propolis have similar biological properties but different active ingredients. The raw propolis from each source is tested to ensure it contains a chemical composition falling within a pre-determined range before it is approved for use in **PROPOELIX™**. This selection and blending process ensures that every capsule in every batch of **PROPOELIX™** exhibits the same, consistent, beneficial properties.



HDI PROPOELIX™ 如何帮助您提升免疫力及其他益处

面对新型冠状病毒肺炎，除了做好个人防护措施尽量避免接触病源以外，在很多预防建议中，提到要保持健康生活习惯、提高免疫力。一般而言，个人的免疫系统强弱很大程度上决定了抵抗疾病能力，在这样一个全民对抗病毒的时期，增强个体抵抗力是更为直接且有效的防病治病方法。

PROPOELIX™ 由纯蜂胶制成。蜜蜂使用蜂胶来抵抗感染，并防止蜂巢中的细菌滋生。几个世纪以来，人类一直在使用蜂胶来治疗疾病和改善健康。

强力的天然抗氧化剂和免疫系统促效剂

作为强力的天然抗氧化剂，PROPOELIX™ 可有效对抗各种氧化和自由基，增强您的免疫系统，预防生病。

抗衰老

含有多达50种不同类的黄酮类，可防止细胞损伤，减缓细胞变性并促进组织更新。

天然抗生素

与对人体有毒的合成药物(如抗生素)不同，PROPOELIX™ 是100%安全。PROPOELIX™ 拥有支撑身体自然愈合和抵抗感染的能力。

抗炎，抗菌，抗真菌

PROPOELIX™ 可减少炎症，并有效对抗皮肤，鼻子，耳朵和喉咙的感染。具有很强的抗菌性能，与抗生素配合使用时，效果很好。PROPOELIX™ 也有效对抗念珠菌-最常发生在口腔，肠道和阴道的一种酵母菌感染，影响皮肤和其他粘液膜。

防癌

PROPOELIX™ 可以通过多种方式帮助抗癌，包括：防止引起癌细胞的新血管增生(抗血管生长)，特别是在乳腺，肺，脑和前列腺的血管；防止癌细胞从一个器官扩散

或转移到另一个器官；它也可降低损害其他器官，如心脏，肾脏和肺部的化疗药物毒性。

大幅增加骨痛热症病人的血小板指数

研究显示，PROPOELIX™ 能够缩短骨痛热症病人住院时间高达70%。

纯粹和有效力

PROPOELIX™ 采用独特的专有技术提取。这可去除蜂胶中的所有蜡和树脂，留下最纯粹的黄酮类化合物，黄酮和多酚。这些物质通常在其他提取过程中流失。

强力抗氧化剂

PROPOELIX™ 具有令人难以置信的高ORAC值- 21,921μmolTE/克。这是现在市场上所售卖的其他蜂胶辅助品的两倍以上。事实上，一瓶PROPOELIX™ 的ORAC价值为17公斤的西兰花。

超级合成

PROPOELIX™ 采用的蜂胶是来自不同地理区域的白杨和香根菊属蜂胶的“超级合成”。这两种类型的蜂胶具有相似的生物学性质，但具有不同的活性成分。在获批准使用PROPOELIX™ 之前，每种不同来源的蜂胶须进行测试，以确保它所含有的化学组成属于预先确定的范围内。这种选择和融合过程，是确保每一批PROPOELIX™ 的每个胶囊都呈现出相同，稳定和有效益的性质。

TESTIMONY | 见证

Bee products helped me overcome Covid-19

I started having body pains and fever since 28 December 2020. Then I lost my sense of smell and taste, so I went to the nearest hospital to have a Rapid test on 31 December. The result was Positive and I had to be hospitalized. I consulted my doctor and was advised to consume some proven and beneficial bee products. So I started taking HDI Clover Honey, Propoelix™, Pollenergy 520. My condition gradually improved. I had another PCR test on 4 January 2021. The test results were Negative. I did my self-isolation in a hotel and later was able to go home after 10 days.

蜂产品帮助我克服了新冠肺炎

自2020年12月28日起我的身体开始出现疼痛和发烧。过后我失去了味觉和嗅觉。我于12月31日去最近的医院进行了快速抗原检测，结果呈阳性而且必须住院。医生建议我服食一些经过验证和有益处的蜂产品。于是我开始服用HDI苜蓿蜂蜜，Propoelix™和520活力花粉，我的病情逐渐好转。在2021年1月4日进行了另一项PCR检测，结果为阴性。在一家酒店自我隔离十天后便可以回家了。



Bapak Suharto
57 years old

TESTIMONY | 见证

Stay healthy as a Frontliner

I am a medical doctor in charge of the Emergency Room (IGD) at a private hospital. I have to meet a lot of patients every day including those who are Covid-19 positive. I need to maintain my stamina and stay healthy by consuming HDI Propoelix™, Pollenergy 520, Clover Honey, and Liquid Royale Jelly. I am very thankful that each result of PCR test has shown to be Negative. Don't forget to follow all the health protocols and to consume HDI products regularly to boost your health stamina. Thank you HDI.

保持健康以执行身为前线医务人员的职责

我是一名私立医院的急诊室（IGD）医生。每天必须见很多病人，包括那些新冠肺炎确症的患者，因此我必需经常服用HDI Propoelix™，520活力花粉，苜蓿蜂蜜和液状蜂皇乳来保持体力和健康。非常感恩每次PCR检测的结果都是阴性。不要忘记遵守所有保健程序，并定期服食HDI产品，以提升健康和体能。谢谢HDI。

Dr. Kristina L Aulia



Buy 2 boxes get 1 box FREE

凡购买两盒，可免费得到一盒

FREE 免費



+



Terms & conditions

- All purchases must be in a single receipt
- Purchase is entitled to 10% voucher
- 10% voucher cannot be used on this promotion
- Purchase of multiple sets are allowed
- Promotion period is from 1st Mar to 30th Apr 2021
- No BV for free item(s)

条规

- 所有购买必须以单张收据为凭
- 此购买可获得10% 折扣券
- 此促销不能使用10% 折扣券
- 不限制购买配套数量
- 促销期为2021年3月1日至4月30日
- 免费产品无BV

HDI Network (S) Pte Ltd



Blk 211 Henderson Road #08-03
Henderson Industrial Park, Singapore 159552
Tel: +65 6273 9277 | Whatsapp: +65 8424 4676
Email: info.sg@bskin.com
<https://sg.hdi.com>

GLOW ON PROMO

1 JAN - 30 JUNE 2021

BSKIN™
SMART SKIN SCIENCE

Purchase minimum **252 BV/900 BP** of BSKIN products
购买至少 **252 BV/900 BP** BSKIN产品



FREE Eye Care Multi-Tasking Power Serum
免费多效亮眼精华

Purchase minimum **168 BV/600 BP** of BSKIN products
购买至少 **168 BV/600 BP** BSKIN产品



FREE Liquid Royale Jelly
免费液状蜂皇乳

Purchase minimum **84 BV/300 BP** of BSKIN products
购买至少 **84 BV/300 BP** BSKIN产品



FREE Anti-Acne 3C Spot Treatment 15g
免费3C抗痘护理霜15g

*Terms & conditions apply *附带条件

HDI Network (S) Pte Ltd

BSKIN CUSTOMER CARE

Blk 211 Henderson Road #08-03

Henderson Industrial Park, Singapore 159552

Tel: +65 6273 9277 | Whatsapp: +65 8424 4676

www.bskin.com | customercare_sg@bskin.com



BSKIN_ASIA



BSKIN_SG